

**مكتب شؤون حجاج باكستان (OPAP) ،
القنصلية العامة لباكستان ، جدة
دعوة لتقديم خطابات إبداء الرغبة/عطاءات**

بالإشارة إلى إعلان مكتب شؤون حجاج باكستان رقم
TS407459E بتاريخ 29.11.2019:

1. نود إعلام جميع المعنيين بأنه تم تمديد الموعد الأخير لتقديم خطابات إبداء الرغبة/عطاءات إلى تاريخ 2 يناير 2020.
2. يجب أن تصل جميع خطابات إبداء الرغبة/عطاءات إلى مكتب شؤون حجاج باكستان، القنصلية العامة لباكستان، ص.ب. 182 جدة 21411 حتى الساعة 2، am11:00 يناير 2020. سيتم فتح الخطابات/العطاءات في الساعة am11:30 في 2 يناير 2020 بحضور مقدمي العروض أو ممثليهم الذين قد يتم اختيارهم للحضور .

للإطلاع على الشروط والأحكام التفصيلية، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.hajjinfo.org ، أو الاتصال بمكتب شؤون حجاج باكستان، جدة. هاتف: 0126670980 بريد إلكتروني: dghajjeddah@gmail.com

**Office of Pilgrims Affairs (OPAP),
Consulate General of Pakistan, Jeddah
Invitation to Submit Expressions of Interest / Bids**

**Reference this office advertisement No. TS407459E
Dated 29.11.2019.**

It has been further notified for information of all concerned that the last date of submission of Expression of Interest / Bids has been **extended to 2nd January 2020.**

2.All EOIs/Bids must reach OPAP, Consulate General of Pakistan, P. O. Box **182 Jeddah 21411** till **1100hrs, 2nd January 2020.** The bids will be opened at **1130hrs** on **2nd January 2020** in the presence of bidders or their representatives who may choose to be present.

*For detailed terms and conditions, please visit www.hajjinfo.org
or contact OPAP, Jeddah.*

Tel:012- 6670980 E-mail: dghajjeddah@gmail.com